

Scripted - Action/Thriller



All That Glitters 金色大道

Episodes: 30 x 60 mins

Language: Chinese

Year: 2023

Producer: Mediacorp Studios

Distributor: Mediacorp

On a peaceful morning, a man trespasses a bungalow and ties up a woman, her son and the helper. He shoots dead the owner of the house, a businessman named He Jian Zhi, and runs off with all the cash and jewelry. The police soon identified the murderer and put out an alert for Liu Mu Sen, nicknamed Liu Mu, and his accomplice Huang Jin Tiao.

This is a story of three friends Liu Mu, Jin Tiao and Jian Zhi, who dwell in the underbelly of society and are driven to crime and eventually destruction as they try to rise above their fate. But what turned the friends into foes with the eventual murder of Jian Zhi by his supposed "brothers"? As Liu Mu and Jin Tiao go the run, the secrets and truths begin to unravel.....

Casts: Desmond Tan, Ayden Sng, Jeremy Chan, Chantalle Ng, Hong Ling, He Ying Ying, Pan Ling Ling, Zhang Ze Tong, Chen Yixin, Gavin Teo, Tyler Ten, Guo Liang, Li Yinzhu, Hugo Goh, Edwin Goh
Scriptwriter: Ang Tee (Scriptwriter of The Little Nyonya 2023)
Executive Producer: Paul Yuen (Directed hit Chinese dramas Dreaming Back to the Qing Dynasty and My Heart)

Information correct at time of printing

contentdistribution.mediacorp.sg

For sales enquiries on content distribution:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg

Tracy Sim tracysim@mediacorp.com.sg

Wilfred Chen wilfred.chen@mediacorp.com.sg

戏剧 - 动作/惊悚



All That Glitters 金色大道

集数: 30 x 60 分钟
语言: 中文
制作年份: 2023
制作: 新传媒制作
发行: 新传媒

一个宁静的早晨，一名男子闯入一间洋房，将女主人、儿子、女佣捆绑，再连开数枪，打死男主人。死者是名商人，叫何建志。凶手卷走现金和珠宝后逃亡。警方很快锁定凶手身份，马上发出红色通缉令，全球通缉嫌凶林木森，外号六木，还有其同伙黄金条。

这故事讲述三位好友六木，金条和建志的故事和人生经历。三个市井好友，读书不多，没有高尚职业，处于社会金字塔的最底层，但他们不愿意永远被踩在别人脚下。他们想尽办法奋力地走上金色大道，却在追梦的过程中，逐渐地迷失、丧失了人性。但是因为什么而造成三位好友反目成仇？在六木和金条逃亡的过程中，三人如何从死党变成仇人的往事，一层层地被揭开……

演员: 陈河江, 孙政, 田铭耀, 黄暄婷, 洪凌, 何盈莹, 潘玲玲, 张哲通, 陈一心, 崇喆, 邓伟德, 郭亮, 李茵珠, 吴岱融, 吴劲威
编剧: 洪荣狄 (《小娘惹》金牌编剧)
监制: 袁树伟 (指导热门陆剧《梦回》和《卿卿我心》)

打印时信息正确

contentdistribution.mediacorp.sg

关于内容发行的销售查询:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
Tracy Sim tracysim@mediacorp.com.sg
Wilfred Chen wilfred.chen@mediacorp.com.sg